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RM.0002.8.18.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 18/2019 

z XVIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 31 sierpnia 2020 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 14.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XVIII sesji wybrano radnego: Sławomira Kawczyńskiego. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 15 radnych głosowało za jego przyjęciem.  

– Protokół z XVII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty jednogłośnie (15 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji. Powiedział m.in., że: 

podpisał umowę na dofinansowanie drogi w Lubsinie z FOGR; trwa wiercenie piątej studni 

głębinowej; trwa remont ulicy Wiśniwej; trwa remont dachu na budynku OSP w Przewozie; 

projektowanie przebudowy ulic: Targowa, Zachodnia, Mokra, Zielona, Słoneczna, Handlowa, 

Kasprowicza, Niska jest w trakcie; podpisał umowę na środki dla szkół; gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 55 tys. zł na zakup laptopów dla uczniów; uczestniczył w dożynkach.  

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie realizował obowiązki statutowe 

Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz uczestniczył w święcie osób niepełnosprawnych. 

Ad. 8 a-b 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XVIII/104/2020 w sprawie określenia 

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Piotrków Kujawski na rok szkolny 2020/2021. 

- Pan Jarosław Waszak omówił projekt w/w uchwały. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XVIII/104/2020: 15 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
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Uchwała Nr XVIII/104/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XVIII/105/2020 zmieniającą uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2020/2029. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że powodem zwołania XVIII sesji była konieczność pilnego 

wyznaczenia środków na zadanie  pn. „budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Poznańskiej i Topolowej 

w Piotrkowie Kujawskim, gdyż w dniu 4 września ma nastąpić podpisanie umowy na 

dofinansowanie tego zadania, co nie było ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej, dlatego, że 

nie wiadomo było czy gmina otrzyma te środki. Dodał, że kwota dofinansowania zadania to 600 tys. 

zł. Oprócz tego w Wieloletniej Prognozie Finansowej uaktualniono kwoty, które gmina otrzymała 

ostatnio, np. na zakup komputerów dla szkół. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XVIII/105/2020: 15 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/105/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 9 

Interpelacji brak. 

 

Ad. 10 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał pismo MLKS „Zjednoczeni” dot. wniosku o ujęcie w 

przyszłym budżecie środków na budowę nowego stadionu. Poinformował, że pismo wpłynęło do 

Rady Miejskiej oraz do Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

- Pan Andrzej Schmidt złożył wniosek o podwyższenie wynagrodzenia dla Burmistrza. 

Uzasadniając wniosek powiedział, że Pan Burmistrz wykonuje dobrze swoje zadania i na podwyżkę 

zasłużył. Jednocześnie podkreślił, że będzie on miał wtedy możliwość podniesienia wynagrodzeń 

swoim współpracownikom, którzy zarabiają zbyt mało i dlatego odchodzą z pracy w urzędzie. 

- Pan Jarosław Waszak złożył wniosek o wyznaczenie w przyszłorocznym budżecie środków na 

prace dotyczące ustalenia Planu Zagospodarowania Przestrzennego. Odczytał pismo dotyczące 

Studium. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o zwiększenie częstotliwości wywozu tworzyw sztucznych z 

posesji. Dodał, że wie, iż wiąże się to z podwyższeniem kosztów wywozu. Poprosił także o 

załatanie dziur w nawierzchni w miejscowości Lubsi. 

- Pan Sławomir Bogucki zapytał kiedy zgłaszano Panu Betlińskiemu te ubytki w nawierzchni? 

- Pan Krystian Betliński odpowiedział, że w sierpniu. 
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w miesiącu sierpniu już były naprawy, więc i to raczej 

jest zrobione. Dodał, że to sprawdzi i jeśli nie jest to naprawione, to będzie w najbliższym czasie. 

Co do zwiększenia częstotliwości odbioru tworzyw sztucznych z posesji, to odpowiedział, ze 

wymaga to ponownego przeliczenia kosztów i zmiany regulaminu. 

- Pan Paweł Betliński zapytał kiedy rozpocznie się budowa ulicy Smołowej, czy projekt jest 

zrobiony na całość zadania, czy na jego część oraz od której strony rozpocznie się ta inwestcja? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że inwestycja jest przesunięta na lata 2021-2022, wniosek o 

dofinansowanie do Marsząłka jest złożony. O ile zatem warunki pozwolą to będzie możliwe 

szybsze zrealizowanie. 

- Pan Błażej Fijałkowski poprosił Burmistrza o interwencję w sprawie zwiększenia patroli Policji 

dotyczących prędkości pojazdów na ul. Włocławskiej. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że doda to tej prośby jeszcze inne tereny przy szkołach w 

naszej gminie. Odpowiedzi udzieli telefonicznie Panu Przewodniczącemu. Na kolejną sesję 

spróbuje zaprosić wyjątkowo Kierownika PP w Piotrkowie Kujawskim oraz Kierownika Ogniwa 

RD w Radziejowie. 

- Pan Włodzimierz Kubiak zapytał jak wygląda sprawa odbioru folii od rolników? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jeszcze nie wiadomo. Dodał, że będzie rozmawiał z 

firmą z Kleczewa, która być może zaoferuje lepsze warunki cenowe. Poprzedni program był nie do 

zrealizowania. 

- Pan Grzegorz Woźniak zaproponował aby zastanowić się nad  zmianą organizacji ruchu wokół 

kościoła w Połajewie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jeśli obecnie w zasobach urzędu znajdują się znaki 

drogowe, które są potrzebne do tej zmiany to będzie to zrobione, jeśli nie, to w późniejszym 

terminie. Poprosił aby mu to przypomnieć. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił o sprawdzenie stanu przepustu w Szewcach oraz o jego 

naprawę. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze będzie to zrealizowane. 

- Pan Arkadiusz Rybak poparł wniosek Radnego Andrzeja Schmidta i złożył wniosek o 

podwyższenie diet dla sołtysów. 

- Pani Halina Wawrzyniak poparła wnioski radnych: Rybaka i Schmidta. 

- Pan Sławomir Bogucki poprosił aby na posiedzeniu komisji rozpatrzeć wspólnie problem firmy 

EKONSTAL. Firma ta produkuje coraz większe zbiorniki, a przy ich wywożeniu dewastują 

chodniki miejskie, zatem ta droga, którą obecnie do wywożenia zbiorników, ul. Słoneczna, nie jest 
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dobra do tego celu. Przedstawiciele firmy EKONSTAL zwrócili się do Gminy o pomoc przy 

organizacji wyjazdu w ulicę Poznańską, tam znajduje się kawałek działki należącej do Gminy, o 

której wykup firma ta wystąpiła. Burmistrz dodał, ze nie możemy pozwolić na to, aby tak dobrze 

prosperujący zakład nie mógł produkować potrzebnego asortymentu zbiorników z uwagi na 

niemożność ich transportu. 

Pan Burmistrz poinformował także, że skarga kasacyjne w sprawie wyroku dotyczącego zapłaty 

przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski kwot za wykonanie boiska Orlik w 2010 roku została 

odrzucona w całości. Dodał, że obecnie nie zna jeszcze uzasadnienia. Zaproponował aby zapoznać 

się z tym na kolejnym spotkaniu. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że 1 września rozpoczyna się Powszechny Spis Rolny. 

Rozpoczyna się on miesięcznym samospisem, przy czym obowiązkiem Gminy jest udostępnienie 

stanowiska do samospisu. W naszym urzędzie już takie stanowisko jest udostępnione. W kolejnym 

miesiącu rozpoczną pracę rachmistrze spisowi, którzy dotrą do każdego rolnika. 

- Pan Grzegorz Woźniak przypomniał, że miał zostać wybrany Wiceprzewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze został on już wybrany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XVIII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:49 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


